
 
 

 
 

Αθήνα, 25 Ιουλίου 2024 
 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

Θέμα: «Σε απόγνωση οι άντρες των σωμάτων ασφαλείας» 

 

 Ο Ανεξάρτητος Βουλευτής Β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών, Γεώργιος 

Μανούσος, σας επισυνάπτει επιστολή που στάλθηκε σε γνωστή ιστοσελίδα 

από εν ενεργεία αστυνομικό και αφορά ζητήματα μισθοδοσίας, αδειών και 

φυσικά το επίδομα επικινδυνότητας που ακόμα περιμένουν.  
 

Παρακαλείσθε για τις δέουσες ενέργειες σας.  
 

 

                                                                                                                                   

Ο Βουλευτής  

 
 

 

 

 
Μανούσος Γεώργιος Β2            
Δυτικού Τομέα Αθηνών 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2378

Ημερομ. Κατάθεσης:

31/7/2024



 

 

ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΥ 

 
 

«Πως γίνεται επί σειρά μηνών λόγω υπηρεσιακών αναγκών να δουλεύεις Σάββατα και 

Κυριακές για τα οποία δεν αμείβεσαι, επειδή υπάρχει σε ισχύ αδικαιολόγητο πλαφόν 

στην αποζημίωση της εργασίας του αστυνομικού προσωπικού πέρα του πενθήμερου (έως 

4 ή 5 πληρωτέα πενθήμερα ανάλογα τον μήνα) και όταν έρχεται η στιγμή να πάρεις 

άδεια η υπηρεσία να σε αδειάζει, καθώς δεν έχεις εργαστεί πέρα του πενθήμερου και οι 

μηνιαίες σου απολαβές να βρίσκονται σε εξευτελιστικά επίπεδα για τη φύση της 

δουλειάς και τις εποχές που διανύουμε; 

 

Σε μια αστυνομία όπου οι αποζημιώσεις για τις πέρα του πενθήμερου ημέρες εργασίας 

αποτελούν σχεδόν το 1/5 των συνολικών απολαβών της πλειοψηφίας των συναδέλφων, 

δε γίνεται να μην πληρώνεσαι έστω αναδρομικά σε επόμενους μήνες, που για διάφορους 

λόγους δεν έχεις φτάσει το παραπάνω πλαφόν, τα δεδουλευμένα σου. 

 

Ποια είναι η λύση λοιπόν; Μήπως να σταματήσουμε να παίρνουμε και τις άδειες μας για 

να κυνηγάμε τα πενθήμερα; 

 

Το πιο απογοητευτικό είναι ότι εάν ο συνδικαλισμός δεν είναι ικανός τόσα χρόνια να 

λύσει τα πιο απλά, απορίας άξιο πώς ακριβώς περιμένουμε να πάρουμε επίδομα 

επικινδυνότητας». 

 

** Η ανωτέρω επιστολή εστάλη στο ηλεκτρονικό ταχυδρομείο του Policenet.gr 

 




